

The Department of External Affairs today announced the appointment of Mr. R. V. Gorham to be the new Head of the Department's Press Office, effective September 7. Mr. Gorham will be replacing Mr. J. Ross Francis who has been assigned to other duties in the Department.

Mr. Gorham was born in Fredericton, N. B. on May 18, 1927, and attended the University of New Brunswick and Clark University. He joined the Department of External Affairs in 1952 and has served in Japan, India and Cambodia.

Mr. Gorham is married to the former Doris Landry of Renforth, N. B. They have four children.

* * *

Le Ministère des Affaires extérieures a annoncé aujourd'hui que M. R. V. Gorham assumera la direction du Service de Presse du Ministère à compter du 7 septembre en remplacement de M. J. Ross Francis qui est affecté à d'autres fonctions au Ministère.

M. Gorham est né à Frédéricton, N.-B. le 18 mai 1927 et il a fait ses études supérieures à l'Université du Nouveau-Brunswick et à l'Université Clark. Il est entré au service du Ministère des Affaires extérieures en 1952; il a depuis servi au Japon, en Inde, et au Cambodge.

M. Gorham est marié à Doris Landry de Renforth, N.-B. Ils ont quatre enfants.